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کاهش ۱4 درصدی تصادفات فوتی 
در حوزه شهری 

گروه خبر // وزیر بهداشت در ارتباطی ویدیو کنفرانسی با دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان، خواستار تشدید 
کنترل ها بر مبادی ورودی دریایی و هوایی قشم و کیش شد.

   ناظر کشوری طرح شهید سردار سلیمانی با اعلام گزارش خود در جلسه ویدئو کنفرانسی وزیر بهداشت با دانشگاه علوم 
پزشکی هرمزگان از مطلوب بودن وضعیت رعایت پروتکل های بهداشتی )بالای ۹۰ درصد( در هرمزگان نسبت به میانگین 

کشوری طی بررسی های بعمل آمده خبر داد. دکتر محمد اسماعیل مطلق پایین بودن میزان مرگ و میر در استان نسبت 
به میانگین کشوری، بالا بودن تست های غربالگری انجام شده در ماههای اخیر به خصوص در دو هفته اخیر به ازای هر 
بیمار ۱۰ تست انجام شده ، هماهنگی مطلوب بین بخشی در زمینه مدیریت و کنترل بیماری با همکاری استانداری ، بسیج، 

سپاه و ادارات را از فعالیت های مطلوب و ارزشمند در هرمزگان عنوان کرد.

  گروه خبر // رئیس دانشــگاه علوم 
میزان  گفت:  هرمزگان  استان  پزشکی 
رعایت شــیوه نامه های بهداشتی در 
استان هرمزگان طی ماه جاری  نسبت 
به آذرماه ۱۸ درصد کاهش یافته است. 

    دکتــر حســین فرشــیدی در جمــع 
خبرنــگاران، با اشــاره به اینکــه از ۱۳ 
شهرســتان اســتان هرمــزگان اکنون ۳ 
شهرستان در وضعیت زرد و ۱۰ شهرستان 

در وضعیت آبی هستند، تصریح کرد: اکنون 
شهرســتان های بندرعباس، پارســیان و 
حاجی آباد در وضعیت زرد )خطر متوسط( 
و شهرســتان های رودان، بندرخمیر، قشم، 
بستک، میناب، سیریک، بندرلنگه، بشاگرد، 
جاسک و بوموسی نیز در وضعیت آبی )کم 
خطر( هستند. وی خاطرنشان کرد: میزان 
رعایت شــیوه نامه های بهداشتی در استان 
هرمزگان طی ماه جاری )دی( نســبت به 

ماه گذشــته )آذر( ۱۸ درصد کاهش یافته 
است و احتمال شــیوع ویروس کرونا در 
دو ماه آینده )بهمن و اســفند( وجود دارد.

به گزارش ایســنا ؛ رئیس دانشگاه علوم 
پزشــکی هرمزگان با اشــاره به اینکه با 
توجه به اینکه هرمزگان استانی مسافرپذیر 
است، احتمال ورود کرونای انگلیسی هم 
به استان وجود دارد، اظهار کرد: شهروندان 
از سفرهای غیرضروری و پذیرش مهمان 

خودداری کنند.

گروه خبر // نخســتین مهرواره استانی پویانمایی و 
فیلم ســازی خلیج فارس در دو بخــش پویانمایی و 
فیلم سازی از ســوی کانون پرورش فکری کودکان و 

نوجوانان برگزار می شود. 
   نخستین مهرواره استانی پویانمایی و فیلم سازی خلیج فارس 
با هدف شناسایی کودکان و نوجوانان توانمند و علاقمند در 
عرصه پویانمایی و فیلم سازی، فراهم نمودن بستری مناسب 
جهت حمایت از ایده ها و طرح های خلاق در زمینه پویانمایی 
و فیلم ســازی و آماده سازی بســتری مناسب برای تبادل 
اندیشه ها و آموخته ها از راه گردآوری و عرضه هدفمند آثار 
برگزار می شود.سارا پاکدامن کارشناس هنری کانون هرمزگان 
در جمع خبرنگاران اظهار داشت: آثار ارسالی می بایست با 
یکی از موضوعات آزاد، کاربرد الکتریسیته در زندگی امروز 
ما و راه های صحیح مصرف انرژی برق تولید شــده باشند.

وی افزود: این مهرواره در دو بخش پویانمایی و فیلم سازی 
برگزار می شود در بخش پویانمایی علاقمندان می توانند آثار 
خود را از طریق موبایل و یا هر وســیله ای در تمام سبک 
پویانمایی )اعم از ســه بعدی، دو بعدی، استاپ موشن و...( 
به انجام برسانند.پاکدامن با اشاره بخش فیلمسازی تصریح 
کرد: تمام قالب های ویدیویی از جمله )مســتند، داستانی و 
موزیک ویدئو( می توانند در این مهرواره حضور داشته باشند 
آثار علاقمندان این بخش می تواند با هر شیوه و ابزاری تولید 
شده باشند.این کارشناس هنری گفت: آثار شرکت کنندگان 
در گروه های ســنی نوخوان)7 تا ۸سال(، نونهال) ۹ تا ۱۱ 
سال(، نونگاه )۱2 تا ۱4( و نوجوان )۱5 تا ۱7سال( پذیرفته 
خواهد شد و حداکثر زمان آثار در بخش های پویانمایی و 
فیلم ۳ دقیقه می باشد.وی تاکید کرد: حجم فایل های ارسالی 
نباید از 5۰ مگابایت بیشتر باشند، هر شرکت کننده می تواند 

۳ اثر به دبیرخانه این جشنواره ارسال کند و شرکت کنندگان 
می بایست برای هر قسمت، ثبت نام جداگانه انجام گرفته و 
کد رهگیری مســتقل دریافت شود.پاکدامن گفت: ثبت نام 
این مهرواره منحصراً از طریق وب سایت مهرواره به نشانی 
https://hormozgan.kpf.ir/khalijefars انجام 

خواهد شد و دبیرخانه مهرواره تنها فیلم های ارسالی که کد 
رهگیری بر روی آنها درج شده است را خواهد پذیرفت.وی 
افزود: دبیرخانه این مهرواره تاکید دارد که علاقمندان قبل از 
اقدام به ثبت نام نسبت به مطالعه دقیق مقررات و آگاهی از آن 
مبادرت نمایند و ثبت نام در مهرواره به منزله پذیرش کامل 
مقررات است.به گزارش تسنیم ، پاکدامن تصریح کرد: به سه 
اثر برتر در هر بخش) فیلم سازی و پویانمایی( هدایایی تعلق 
خواهد گرفت و مهلت ارسال آثار 2۰ بهمن ماه ۹۹ و اختتامیه 

مهرواره و اعلام نتایج ۳ اسفند ماه ۹۹ است.
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احمد مرادی نایب رئیس کمیسیون 
انرژی مجلس :

 پیمانکاران ملزم 
به جذب نیروهای بومی 

در هر استان شدند

 نماینده ولی فقیه در هرمزگان:

هرمزگان می تواند به قطب 
فولاد کشور تبدیل شود 
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رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان خبرداد

کاهش ۱۸ درصدی رعایت پروتکل های بهداشتی در هرمزگان

برگزاری نخستین مهرواره استانی پویانمایی و فیلم سازی خلیج فارس

وزیر بهداشت خواستارشد 

 تشدید کنترل  
در مبادی ورودی قشم  و کیش 

ورود مسافر از کشورهای همسایه به هرمزگان نگران کننده است

اشتغال برای 4۰ هزار نفر با راه اندازی 
بزرگترین شهرک شیلاتی 

ادامه در همین صفحه

ادامه از تیتر یک//
  وی با اشاره به تهدیدهایی که در خصوص 
بیماری کرونا نگران کننده اســت و نیاز به 
مراقبت بیشــتر دارد گفت: وجود جزایر و 
گردشــگری و صنایع متعدد و نیاز به رصد 
بیشتر، اشتغال موقت و فصلی جمعیت غیر 
بومی از سراســر کشور، تردد مرزی تجاری 
گردشــگری از جمله به جزایر قشم و کیش 
و ماندگاری مســافران در ایــن مناطق به 
مدت چند روز و بازگشــت به کشور خود 
از جمله مشــکلاتی اســت که تهدید کننده 

 اســت و بایــد در این خصــوص مراقبت 
ویژه ای داشته باشیم.

* هرمزگان در میان اســتان هایی با 
عملکرد بسیار خوب

  دکتر مطلق عنوان کرد: در مقایســه آماری 
وضعیت اســتان هرمــزگان بــا میانگین 
کشــوری و اســتان های همجوار تا مورخ 
۱7 دی مــاه، وضعیت هرمــزگان در تعداد 
بیمــاران گزارش شــده، بیمــاران فوتی، 
میــزان کشــندگی، میزان میرایــی در یک 
 میلیون، تعداد تست در یک میلیون، درصد 
مثبت شــدن تست و تعداد تست های انجام 
شــده، هرمزگان جزو معدود استانهایی که 
عملکرد بسیار خوبی داشــته  است. وزیر 

بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی ضمن 
تشــکر از رئیس دانشــگاه علوم پزشکی 
هرمزگان گفت:  دکتر فرشــیدی از مدیران 
بسیار دلســوز و لایق در بین دانشگاههای 
علوم پزشــکی کشور هستند و در این دوره 
تلاش دکتر فرشیدی و همکارانشان به لطف 
خدا موجب شــد که پیک جدیدی شــکل 
نگرفت و مرگ و میرها بسیار پایین بود. دکتر 
سعید نمکی افزود: یکی از نگرانی هایی که 
وجود دارد و  باید در این خصوص اقدامات 
ویژه صــورت گیرد کنترل مبادی ورودی از 
کشورهای همســایه که از طریق راه دریا به 
قشم یا کیش و یا از طریق پرواز ها و سایر 

ورودی ها است.

* نگرانی از گسترش ورود کرونای 
انگلیسی

  به گزارش فــارس ، وی بیان کرد: امروز 
دیگر فقط بحث ویروس انگلیســی نیست؛ 
بلکه اروپایــی و کم کم ویــروس جهانی 
اســت خواهشــمندیم با حساسیت و دقت 
بیشتری مسائل را کنترل کنند.دکتر فرشیدی 
در گفتگــوی اینترنتــی با وزیر بهداشــت 
 عنوان کرد: در اســتان هرمــزگان با گرفتن 
نمونه های هدفمند تا کنون ســعی بر کنترل 
شرایط بوده و هست و به لطف خدا تا کنون 
با همت و حمایت مسئولین و همکاری بسیار 
خوب مــردم فهیم اســتان هرمزگان موفق 

بوده ایم.

گروه خبر //اســتاندار هرمزگان در دیــدار با وزیر 
فرهنگ و ارشاد اســامی بر توسعه زیرساخت های 

فرهنگی در هرمزگان تأکید کرد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر فریدون همتی اســتاندار 
هرمزگان در دیدار با دکتر ســید عبــاس صالحی وزیر 
فرهنگ و ارشاد اســلامی، با بیان اینکه گذر فرهنگی در 
 محدوده های تاریخی و گردشــگری شــهر بندرعباس 
می تواند به رونق گردشگری و توسعه فعالیت های فرهنگی 
 منجر شــود، عنوان کرد: ایجاد گذر فرهنگی در محدوده 

برکــه های باران بندرعباس در دســتور کار قرار دارد که 
نیازمند حمایت ویژه از ســوی وزارت فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی اســت. وی افزود: ایجاد این گذرگاه در راستای 
ارتقاء رضایت هنرمندان، درآمدزایی و ایجاد اشتغال برای 
این قشــر فرهیخته مؤثر خواهد بود. اســتاندار هرمزگان 
همچنین با اشــاره بــه مصوبه شــورای فرهنگ عمومی 
اســتان در خصوص نامگذاری هفتــه هرمزگان، تصریح 
کرد: پنجم تا دوازدهم اردیبهشت ماه به نام هفته هرمزگان 
نامگذاری شده و تلاش داریم با بهره گیری از ظرفیت های 
 هنری موجود در اســتان، فرهنگ، آداب و رســوم مردم

  این منطقه را به کشــور معرفی کنیم. همتی ضمن قدردانی 
 از اقدامــات انجــام شــده، با اشــاره به لزوم توســعه 
زیرساخت های فرهنگی در هرمزگان، خواستار تخصیص 
اعتبار لازم به منظور تکمیل پروژه های نیمه تمام فرهنگی 
با توجه به ســال پایانی خدمت رسانی دولت تدبیر و امید 
به مردم هرمزگان شــد و گفت: علی رغم اقدامات خوبی 
که در این حوزه به ویژه طی چند ســال اخیر در اســتان 
انجام شده اســت، اما پروژه کتابخانه مرکزی بندرعباس، 
با توجه به مســاحت زیاد پــروژه، نیازمنــد اعتبارات 

 ویژه برای تکمیل شــدن اســت که اگر به سرانجام برسد، 
می تــوان از آن به عنــوان یک کار مانــدگار در حوزه 
کتابخانه ای کشور یاد کرد.دکتر سید عباس صالحی وزیر 
فرهنگ و ارشــاد اسلامی نیز در این دیدار ضمن قدردانی 
 از اهتمام اســتاندار هرمزگان و مدیرکل فرهنگ و ارشاد
 اســلامی هرمزگان در خصوص توسعه زیرساخت های 
فرهنگی، بیان داشت: اقدامات خوبی در حوزه زیرساختی 
در هرمزگان انجام شــده که ساخت پلاتو و نگارخانه در 
چهار شهرستان هرمزگان به عنوان جدیدترین اقدامات این 

حوزه قابل تقدیر است.
   صالحــی افــزود: اگرچه تحریم ها عاملــی برای کند 
شــدن پروژه ها اســت، اما توجه دولت به توسعه متوازن 
زیرساخت های فرهنگی با نگاه آماری نیز کاملا« مشهود 
و قابل توجه است.  وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در این 
دیدار با درخواســت استاندار هرمزگان مبنی بر تخصیص 
اعتبــار ویژه به منظــور تکمیل پــروژه کتابخانه مرکزی 
بندرعباس و مجتمع فرهنگی هنری ابوموســی و همچنین 
 حمایــت ویژه اعتبــاری از »هفته هرمــزگان« و ایجاد 

»گذر فرهنگی« در بندرعباس موافقت کرد.

رئیس  نایــب   // خبــر  گروه 
کمیســیون انــرژی مجلس از 
اختصــاص ۴ درصد از مبلغ هر 
قــرارداد در جریان قراردادهای 
میادین  بهره بــرداری  افزایش 
به توسعه زیرساخت های  نفتی 
آموزشی و بهداشتی خبر داد و 
گفت: پیمانکاران ملزم به جذب 
اســتان  هر  در  بومی  نیروهای 

شدند. 
 به گزارش خبرنــگار دریا ، احمد 
مرادی نائب رئیس کمیسیون انرژی 
مجلس شورای اسلامی در حاشیه 
امضای قرارداد افزایش بهره برداری 
میادین نفتی گفــت: بهره برداری از 
چاه های نفت پس از اتمام ظرفیت 
مفید آنها نیازمند دانش و تکنولوژی 
خاصی اســت که تا پیش از این در 
انحصار چند کشور خاص بود اما به 
کوشش دانشمندان جوان ایرانی این 

تکنولوژی داخلی شده است و امروز 
۸ قرارداد افزایش ظرفیت تولید در 
هرمزگان،  استان شامل  محدوده 7 
کرمانشاه، ایلام، خوزستان، کهگیلویه 
و بویراحمد، بوشهر و فارس منعقد 
شد. نماینده مردم بندرعباس ،قشم، 
ابوموســی، حاجی آباد و خمیر در 

مجلس شورای اسلامی ادامه داد: این 
طرح مشتمل بر ۳۳ پروژه، شامل 2۹ 
پروژه در بخش خشکی و 4 پروژه 
فراساحلی می شود و به جهت ارتقا 
توان فنــی و حمایت از پیمانکاران 
داخلی تمامی این پروژه ها توســط 
شرکت های داخلی اجرا خواهند شد 

و در قرارداد به پیمانکاران تاکید شده 
تا در هر منطقه از پرسنل بومی همان 

استان استفاده کنند.
اختصــاص 4 درصــد از   *
مبلغ هر قرارداد به  توســعه 

آموزشی و بهداشتی منطقه
  وی با اشاره به اهمیت مسئولیت های 

بــه ویــژه در حوزه  اجتماعــی 
زیرساخت های آموزشی و بهداشتی، 
 افزود: حق مناطق نفت خیز آنگونه 
که باید ادا نشده لذا پیمانکاران طرف 
این قراردادها ملزم شــده اند تا 4 
درصد از مبلغ هر قرارداد را صرف  
مســئولیت هــای اجتماعی همان 
منطقه کنند که با توجه به مبلغ یک 
میلیــارد و 2۰۰میلیون دلاری این 
توجهی صرف  قابل  رقم  قراردادها 
مســئولیت های اجتماعــی در این 

مناطق خواهد شد.
   مــرادی بیــان کــرد: در جریان 
قــراردادی های امــروز مجموعا 
۹5 هزار بشــکه به تولیــد روزانه 
نفت کشــور افزوده خواهد شد که 
 با احتســاب قرارداد مرحله اول و 
 دوم ایــن افزایــش ظرفیــت به 
 2۸۰ هزار بشــکه نفــت در روز 

می رسد.

وزیر بهداشت خواستارشد 

 تشدید کنترل  در مبادی ورودی قشم  و کیش 
در دیدار استاندار هرمزگان با وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی صورت گرفت  

موافقت وزیر ارشاد با تخصیص اعتبار ویژه به چند پروژه فرهنگی هرمزگان

احمد مرادی نایب رئیس کمیسیون انرژی مجلس :

پیمانکاران ملزم به جذب نیروهای بومی در هر استان شدند

نابودی جنگل های حرا  برای ایجاد سایت های پرورش میگو ، شایعه یا واقعیت؟ 
صفحه 4 را بخوانید



دادستان مرکز استان هرمزگان تاکید کرد
اقدام فوری در جهت زیباسازی  

ورودی سالن ترمینال قطار بندرعباس
  گروه خبر // دادســتان مرکز استان هرمزگان از اداره کل راه آهن و سالن 
ترمینال شهرستان بندرعباس بازدید کرد.   به گزارش خبرنگار دریا ؛ در راستای 
اجرای دستورالعمل نظارت و پیگیری حقوق عامه و با توجه به درخواست اداره 
کل راه آهن استان هرمزگان ، مجتبی قهرمانی دادستان عمومی و انقلاب مرکز 
استان از اداره کل راه آهن و سالن ترمینال شهرستان بندرعباس بازدید کرد.در 
جریان این بازدید که مدیر کل راه آهن استان هرمزگان ، معاون فنی و زیربنایی 
این اداره کل ، فرمانده پلیس راه آهن و سایر مسئولین مربوطه نیز حضور داشتند، 
امکانات موجود خطوط ریلی در ایستگاه راه آهن بندرعباس، از نزدیک مورد 
رصد و بررســی قرار گرفت.دادستان عمومی و انقلاب بندرعباس در حاشیه 
این بازدید دســتور داد با توجه به مشاهدات صورت گرفته و توضیحات ارائه 
شده توسط مسئولین ، اقدامات لازم به منظور ارائه خدمات مناسب و در شانً 
شهروندان محترم استان هرمزگان صورت پذیرد.وی همچنین تصریح کرد: با 
توجه به اینکه ورودی سالن ترمینال قطار بندرعباس منظر زیبایی ندارد و دو 
سال است که به حال خود رها شده ، ضمن ورود به موضوع از باب حقوق عامه، 
دستورات لازم به منظور اقدام فوری در جهت زیباسازی منظر ورودی و ایجاد 

مبلمان و فضای سبز مناسبت در این محل صادر شده است.  

با حفظ محیط زیست و منابع طبیعی گازرسانی را انجام می دهیم
  گروه خبر // مدیر عامل شرکت گاز استان در دیدار با سرپرست اداره کل 
منابع طبیعی و آبخیزداری استان هرمزگان از گازرسانی به استان همراه با حفظ 
محیط زیست و منابع طبیعی خبر داد.به گزارش خبرنگار دریا ،فواد حمزوی 
مدیر عامل شرکت گاز استان در دیدار با سید محمدنور موسوی ، سرپرست 
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اســتان هرمزگان،ضمن تبریک سرپرستی 
 ایشــان،اظهار کرد: رسالت شرکت گاز اســتان، ایجاد رفاه اجتماعی بهتر و

 بیش تر برای شهروندان هرمزگانی است و در این راستا نیازمند به همکاری 
مردم و برخی دستگاه های اجرایی از جمله اداره کل منابع طبیعی می باشیم و 
خوشبختانه همواره این اداره کل در این پروژه ها یاریگر ما بوده اند.وی اظهار 
کرد: همکاران ما در پروژه های گازرســانی همواره مسائل زیست محیطی و 
حفظ منابع طبیعی را سرلوحه کار خود قرار می دهند و گاز، این نعمت الهی نیز 
سوختی پاک محسوب می شود که می تواند در راستای داشتن محیط زیست 
بهتر و حفظ منابع خدادادی یاری دهنده باشد. در ادامه سید محمدنور موسوی، 
سرپرست اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان هرمزگان نیز ضمن تقدیر و 
تشکر از مدیرعامل و سایر همکاران ایشان، به نقش و اهمیت گاز طبیعی در 
زندگی های امروزی اشاره و افزود: گاز نعمتی الهی و سوختی پاک است که با 
ورود به هر منطقه بی شک از آسیب و صدمه ساکنین آن منطقه به منابع طبیعی 
جهت تهیه سوخت مورد نظر جلوگیری می کند و می تواند تسهیل کننده زندگی 
مردم در راستای رفاه اجتماعی بهتر و ایمنی بیش تر باشد.شایان ذکر است در 
این دیدار رئیس امور مالی و پشتیبانی، امور مهندسی و اجرای طرح ها و رئیس 

روابط عمومی شرکت گاز استان هرمزگان نیز حضور داشتند.

صلح و سازش ۳ طایفه بعد از ۷۰ سال در هرمزگان 
  گروه خبر // ســه طایفه از شهرستان های سیریک و بشاگرد بعد از 
7۰ سال نزاع با وســاطت بزرگان و مسئولان صلح و سازش کردند.به 
گزارش  خبرنگار دریا ؛ رئیس کل دادگستری هرمزگان در مراسم صلح و 
سازش این سه طایفه گفت: هفتاد سال پیش بین دو طایفه حوزه زنگیک 
بشــاگرد با مقدم زاده در بشاگرد درگیری شد و در این درگیری 7 نفر از 
مردم زنگیک بشاگرد کشته شدند.علی صالحی افزود: این درگیری موجب 
شد تا طایفه طاهر زهی در سیریک به کمک مردم زنگیک بشاگرد بروند 
و در این درگیری 5 نفر دیگر کشته و 5 نفر نیز زخمی شدند.وی افزود: 
درگیری های خونین بین این ۳ طایفه ۱2 کشته بر جای گذاشت که حالا 

بعد از 7۰ سال این سه طایفه با هم سازش کردند.
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سرمقاله

  در حالیکــه شــکاف فقــر در هرمــزگان روز بــه روز در حال 
عمیق تر شدن است و بسیاری از خانواده ها حتی برای معیشت و غذای 
روزانه با بحران مواجهند و برخی از مستاجران آواره اند وتوانایی تامین 
ودیعه و اجاره بها را ندارد و مشــکلات و کمبودهایی در حوزه درمانی، 
ورزشی، اماکن فرهنگی و آموزشــی و مدرسه، جاده ای و... وجود دارد 
و دولت نسبت به این موضوعات اقدامی مناسب انجام نمی دهد،که حتی 
ســهم 5۰درصدی از مازاد درآمد به استان تخصیص نمی یابد و  برخی 
از صنایع و... اســتان هم مالیات شــان را در تهــران پرداخت می کنند. 
بررسی های خبرنگار فارس نیز حکایت از آن دارد که مالیات مجموعه 
بنادر هرمزگان از شــرق تا مرکز و غرب این استان و همین طور شرکت 
نفت ستاره خلیج فارس به عنوان بزرگ ترین پالایشگاه کشور در تهران 
پرداخت می شــود. به گزارش خبرگزاری فــارس از بندرعباس، تأثیر 
پرداخت مالیات شــرکت ها و سازمان ها در یک استان و اثرگذاری آن بر 
توســعه آن استان و سهم آن استان از وصول درآمدهای مالیاتی موضوع 
و دغدغه مهمی است که در سال های اخیر مورد توجه ویژه مطالبه گران 
محلی قرار گرفته است. خبرنگار فارس کسب اطلاع کرده که از حدود 5 
سال پیش به این سو سازمان بنادر و دریانوردی اقدام به صدور دستوری 
 کرده که در قالب آن تمامی مالیات بنادر اســتان هرمزگان از جاسک تا 
بندر شــهید رجایی و بنادر غربی هرمزگان همگــی در تهران پرداخت 
می شود. یعنی تمام سهم مالیاتی فعالیت بنادر استان هرمزگان نصیب توسعه 
و پیشرفت استان تهران می شود. این در حالی است که متأثر از وجود بندر 
شــهید رجایی در استان هرمزگان به عنوان بزرگ ترین بندر ایران و سهم 
بالای ۸۰ درصدی این بندر از درآمدهای ســازمان بنادر و دریانوردی، 
عملا زیرساخت های استان تحت فشار سنگینی قرار دارد که بسیاری از 
آنها زودتر از موعد، مستهلک شده و از سوی دیگر خسارات بزرگ جانی 
و مالی را به مردم اســتان تحمیل کرده است. از سویی دیگر در هر جای 
استان که پا می گذاری غبار محرومیت در آن وجود دارد و در بسیاری از 
شاخص ها از متوسط کشوری عقب تر است.همچنین خبرگزاری فارس 
کسب اطلاع کرد که مالیات بیش از 5۰ شرکت بسیار مهم و بزرگ مستقر 
در هرمزگان که کانون اصلی فعالیت شان در این استان قرار دارد، در تهران 
و دیگر استان ها پرداخت می شود.احمد جباری و احمد مرادی دو نماینده 
هرمزگان در ماه های اخیر پیگیری های ویژه ای در این زمینه داشته اند و در 
آخرین اظهار نظر این دو نماینده، احمد جباری در حاشیه حضور راستاد 
رییس سازمان بنادر و دریانوردی از بررسی این موضوع خبر داده بود و 
با لفظ وامصیبتا از این مسأله یاد کرده بود و گفته بود که کارگران شهرداری 
بندرلنگه برای 7 ماه حقوق شان گرفتارند، اما مالیات بندر لنگه به عنوان 
یکی از با سابقه ترین بنادر کشور در تهران پرداخت می شود. احمد مرادی 
نماینده بندرعباس نیز چند هفته قبل از پیگیری این موضوع خبر داده بود 
و از شمار زیاد این شرکت ها در استان خبر داد که مالیات خود را خارج 
از استان پرداخت می کنند.همچنین اطلاعات موثقی در دسترس است که 
مالیات شرکت نفت ســتاره خلیج فارس نیز در تهران پرداخت می شود.

سرجمع مبالغ مالیات این شــرکت ها و سازمان بنادر در طول یک سال 
معادل صدها میلیارد تومان است که بر اساس قانون درصد مشخصی از آن 

به استان وصول کننده باز می گردد.
  علی زارعی

فقر، سهم هرمزگان از مالیات صنایع

گروه خبر // اســتاندار هرمزگان با 
بیان اینکه بزرگترین شهرک شیاتی 
اندازی  راه  هرمــزگان  در   کشــور 
می شود، گفت: با راه اندازی شهرک 
شــیاتی مهرگان، برای ۴۰ هزار نفر 
به صورت مســتقیم و غیر مستقیم 

اشتغال ایجاد می شود.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر فریدون 
همتی در دیدار با علی اشرف منصوری 
مدیرعامل شرکت شهرک های کشاورزی 
 کشور با بیان اینکه طی سال های اخیر

 گام های بزرگی در راستای بهره وری 
از منابع آب و خاک در هرمزگان برداشته 
بخش  های  زیرســاخت  توسعه  است، 
کشاورزی را امری بسیار مهم و ضروری 
برشمرد و اظهار داشت: زیرساخت های 
بخش کشــاورزی در استان با تمرکز بر 

روی کشــت گلخانه ای و صنعت آبزی 
پروری در حال توســعه است. همتی با 
بیان اینکه بخش شــیلات می تواند به 
عنوان محور توســعه استان ایفای نقش 
 کنــد، افــزود: فعالیت این شــهرک ها 
می تواند در راستای رونق تولید و اشتغال 
اســتان اثر چشم گیری داشــته باشد.

 اســتاندار هرمزگان با اشاره به یکی از 
طرح های مهم شیلاتی و در دست اقدام 
در استان و برنامه ریزی لازم به منظور 
عملیاتی کردن این پروژه، گفت: شهرک 
شــیلاتی مهرگان به عنــوان بزرگترین 
ســایت پرورش میگوی ایران، یکی از 
طرح های مهم آبزی پروری در اســتان 
است که در آینده نزدیک به بهره برداری 
خواهد رسید. همتی افزود: در راه اندازی 
این شهرک شیلاتی از بروزترین فناوری 

و تجربیات بین المللی در زمینه پرورش 
میگو استفاده می شــود. وی گفت: در 
این شهرک ۱۳هزارهکتاری که تا کنون 
مطالعه هشــت هــزار و ۸۰۰هکتار آن 
به پایان رســیده، بــرای تولید بیش از 
2.5میلیــارد لارو میگو و صنایع جانبی 
شامل سورتینگ، بسته بندی و سردخانه 
 و زنجیــره ارزش از تولیــد تا مصرف 
پیش بینی لازم انجام شده است.استاندار 
هرمزگان با بیان اینکه به ازای هر هکتار 
اراضی پرورش میگــو برای یک نفر به 
صورت مستقیم اشتغال ایجاد می شود، 
بیــان کرد: با راه اندازی کامل این طرح، 
بــرای بیش از 4۰هــزار نفر به صورت 
مســتقیم و غیرمستقیم اشــتغال ایجاد 
می شــود.همتی عنوان کرد: زمین مورد 
 نیاز برای اجرای این طرح به شــرکت 

شهرک های کشاورزی واگذار شده و هم 
اکنون در مرحله پذیرش ســرمایه گذار 
است.وی با اشــاره به دیگر پروژه های 
شیلاتی اســتان، افزود: مجتمع پرورش 
میگوی ۱۳۹۱ هکتاری سدیج جاسک، 
۱۰۸۰هکتاری  میگوی  پرورش  مجتمع 
یکدار جاسک، طرح پرورش ماهی در 
دریا به وسعت 5.5هکتار در بندرلنگه و 
2۱5۰هکتاری  میگوی  پرورش  مجتمع 
حســن لنگــی بندرعبــاس و  مجتمع 
لشتقان  میگوی ۱۳5۱هکتاری  پرورش 
بندر خمیــر ، از جمله طرح های مهم و 
در دســت اجرای بخش شیلات و آبزی 
پروری استان اســت.همتی خاطرنشان 
کرد: مجتمع  گلخانــه ای 5۳هکتاری 
چلوگهره بندرعباس، مجتمع گلخانه ای 
52هکتاری شــمیل بندرعباس، مجتمع 

گلخانــه ای 5۳هکتاری آبنمای رودان، 
مجتمــع گلخانــه ای  ۱2۰۰هکتاری 
 کلاوی شهرســتان ســیریک و مجتمع 
گلخانــه ای ۸۶۶هکتــاری  دشــت 
 بارق شهرســتان بشــاگرد نیز به عنوان 
پروژه های مهم بخش کشــاورزی در 
مرحله آماده ســازی زیرســاخت ها، 
فراخوان جذب ســرمایه گــذار و عقد 

قرارداد سرمایه گذاری هستند.

استاندار هرمزگان عنوان کرد

اشتغال برای ۴۰ هزار نفر با راه اندازی بزرگترین شهرک شیلاتی 

پشت پرده سیاست 

  
انعکاس

الف نوشت : فائزه هاشمی در نامه ای پاسخ انتقادات برادرش را داد و با کنایه گفت: 
به او حق می دهم چون برای خودش آینده ای ترســیم کرده و دنبال حذف موانع 
است.وی ادامه داد :  اگر مسائل شخصی انگیزه ای برای مشی من بود آیا عقل سلیم 
حکم نمی کند که از  ۳۰ ســال گذشته تاکنون ساکت و در امنیت باشم و از منافع 

نزدیکی به قدرت بهتر و بیشتر بهره مند شوم؟!
 دیده بان ایران نوشت: علی ربیعی در نشست خبری در پاسخ به سؤال خبرنگار 
روزنامه کیهان مبنی بر این که به نظر شما عقل و درایت سیاسی فردی مثل ترامپ 
بیشتر است یا نامزد شکست خورده انتخابات ۸۸ در ایران، اظهار کرد: این موضع 
شما ارتباطی با جایگاه سخنگویی دولت ندارد؛ من در این جایگاه به تبیین نظرات 

دولت در خصوص مهم ترین اقدامات، تصمیمات و عملکردها می پردازم.
تاکید سران قوا بر کاهش وابستگی بودجه به نفت و حمایت از معیشت مردم 

روسای قوای سه گانه عصر دیروز و بعد از نشست مشترک که به میزبانی دستگاه 
قضا برگزار شد،  بر لزوم قطع وابستگی بودجه به نفت و تامین معیشت و مقابله با 
کرونا و سلامت مردم تاکید کردند.به گزارش ایرنا، دکتر روحانی سلامت، معیشت، 
بی اثر کردن و لغو تحریم های ظالمانه را محور گفت و گوهای این نشســت ذکر 
کرد و افزود: در زمینه ســلامت، مردم کار بسیار بزرگی در این مدت انجام دادند 
و با اجرای دقیق پروتکل های بهداشتی آمار فوتی ها دوباره به دورقمی برگشت 
و برای ما بسیار مهم است که این آمار را پایدار نگه داریم.وی اضافه کرد: دولت 
هم در زمینه تهیه واکسن از کواکس درخواست را مطرح و هم پول آن را پرداخت 
کرده اســت و میلیون ها دوز واکسنی که از این طریق خریداری شده در اختیار 
مردم قرار می گیرد. از منابع دیگر هم دنبال تهیه واکسن هستیم. بنابراین مردم در 
این زمینه اصلا نگرانی نداشته باشند. همچنین حجت الاسلام والمسلمین رئیسی 
رئیس قوه قضاییه ضمن ابراز خرسندی از برگزاری جلسات سران قوا و امیدبخش 
دانستن آن گفت: امروز انتظار مردم از قوای سه گانه و همه نهادهای حاکمیتی این 
است که در اقدامات خود امید آفرین و گره گشا باشند و دغدغه های مردم راجع 
به مســائل معیشتی را رفع کنند. وی با اشاره به بیانات مقام معظم رهبری در ۱۹ 
دی خاطرنشــان کرد: مسئله خنثی سازی تحریم ها باید مورد توجه قرار گیرد و 
تلاش همه دستگاه ها با تکیه بر شعار »ما می توانیم« این باشد که به دست توانای 
عزیزانمان مشکلات را حل کنیم.محمد باقر قالیباف رئیس قوه مقننه هم با تاکید 
بر این که هر ســه قوه به دنبال این هستند که کاهش وابستگی به نفت را بیشتر از 
گذشته پیش ببرند و به صفر برســانند، افزود: واقعیت این است که این جلسات 
نسبت به گذشــته با نزدیکی و تمرکز بیشتر برگزار می شود تا موضوعات مهم و 
اساسی کشور به شکل راهبردی و روشی در حوزه هایی که متمرکز بر مسائل مهم 
کشور با اولویت حل مشکلات مردم است مورد بحث و تمرکز قرار گیرد. قالیباف با 
بیان این که رئیس جمهور در جلسه گفتند که بابت حرکت به سمت کاهش سهم نفت 
در بودجه باید به ما بارک ا... بگویید،  تصریح کرد: من می گویم همین طور است و 
بارک ا... و صدبارک ا... که در این مسیر گام برداریم و این یکی از مسائل مهم در 

حل مشکلات کشور مخصوصاً تورم است که هر روز شاهد افزایش آن هستیم. 

تازه های مطبوعات
شــرق - این روزنامه اصلاح طلب در گزارشی با عنوان »اختلاف 4۹ میلیونی 
حقوق این دو نفر« نوشــت :  »امسال حداقل دستمزد کارگران با احتساب حق 
اولاد و مسکن و... حداکثر به دو میلیون و ۸۰۰ هزار تومان رسید در شرایطی که 
حداقل نیاز یک خانوار برای تأمین سبد معیشت در همین سال ۹ میلیون و ۸۰۰ 
هزار تومان محاسبه شده اســت. صرف نظر از این اختلاف قابل تأمل در میزان 
درآمد و هزینه یک خانوار، آن چه باعث تأســف بیشتر می شود بی عدالتی در 
توزیع منابع کشور است. به طوری  که طبق گزارش دیوان محاسبات، شرکت های 
دولتی به مدیران خود 2۰ تا 52 میلیون تومان به  طور متوســط حقوق پرداخت 
می کنند که در برخی شرکت ها میزان دریافتی مدیران از این میانگین بیشتر است.«
 اعتماد- این روزنامه از احتمال کاندیداتوری سیدحســن خمینی در انتخابات 
پیش رو خبر می دهد و به نقل از اسماعیل گرامی مقدم، سخنگوی حزب اعتماد 
ملی می نویسد: »اصلاح طلبان و خط امامی ها و اصولگرایان میانه رو از سیدحسن 

خمینی حمایت می کنند.«
 کیهان - حسین شریعتمداری، در سرمقاله این روزنامه حجت الاسلام صدیقی امام 
جمعه تهران را که به تازگی با اظهاراتی به نقل از غسال آیت ا... مصباح حاشیه ساز 
شــده است، مخاطب قرار داد و نوشت: »این اظهارات جفایی ناخواسته در حق 
حضرت آیت ا... مصباح یزدی بود و تصوری نابایسته از جناب صدیقی را نیز در 

برخی از اذهان به دنبال داشت.«
 عذرخواهی حجت الاسلام صدیقی بابت نقلی از غسال آیت ا... مصباح 

امام جمعه موقت تهران از ســخنان اخیر خود درباره بازشدن چشمان مرحوم 
مصباح  یزدی در جریان تغسیل عذرخواهی کرد.حجت الاسلام کاظم صدیقی 
طی سخنانی در مراســم بزرگداشــت آیت ا... مصباح یزدی  با اشاره به نقل 
جمله ای درباره بازشــدن چشمان آن مرحوم در جریان تغسیل، اظهار کرد: در 
مصاحبه ای یک نکته ای را مطرح کردم که همین جا از روح بلند آیت ا... مصباح 
یــزدی عذرخواهی می کنم که ما چقدر کوتاه فکــر می کردیم و کرامت آقای 
مصباح را ما چه می دیدیم که این جور فضایی هم ایجاد شد.وی افزود: برخی از 
افراد غافل گاهی جسارت کردند و این حرف ما باعث شد که این ها در موضع 
بدی قرار گیرند و به ساحت یک نماینده ائمه اطهار و هادی راه احیانا جسارتی 
کرده باشند.صدیقی با بیان این که از خانواده مرحوم مصباح یزدی عذرخواهی 
می کند،ادامه داد: جا نداشــت من کرامت آیت ا... مصباح را یک همچین چیزی 
بگویم، آن مطلب خیلی دقیق نبود، چون شاید آن غسال هم خیلی دقیق نبود. 
نقل شده بود و ما هم نقل را بازگو کردیم. از این که این نقل را ما نقل کردیم بین 
خودم و خدا شرمنده ام. از آیت ا... مصباح شرمنده ام و از شما مومنان که گاهی 
ما باعث می شویم که به شما زخم زبان بزنند هم شرمندگی دارم.صدیقی همچنین 
تصریح کرد:شاید آن غسال هم به دلیل این که محبتی داشته است برایش توهمی 
پیش آمده، البته کرامت بزرگ تر از این موارد همان کتاب ها و ســخنرانی های 
ایشــان است و شاگردانی که تربیت کرده اند. ما اشتباه کردیم که آن موضوع را 

به عنوان کرامت نقل کردیم.

روه خبر //  جلسه شــورای ترافیک 
شهرســتان به ریاست عزیزاله کناری 
فرمانــدار در محل ســالن کنفرانس 

فرمانداری تشکیل شد.
   بــه گزارش خبرنگار دریــا ؛ فرماندار 
 بندرعباس در این جلســه اظهار داشت:
 بی گمان اقدامات فرهنگی برای رعایت 
کردن قوانین راهنمایی و رانندگی می تواند 

در کاهش بار ترافیکی و تصادفات شهری 
و جاده ای تاثیر گذار باشــد.وی در ادامه 
گفت: همــکاری و تعامل بین حوزه های 
راهور ، راهنمایی و رانندگی ، راهداری ، 
شهرداری و اداره برق در حوزه پشتیبانی 
در کاهش میزان تصادفات موثر اســت.
این مقام مســئول بیان داشت: با تعامل و 
همکاری کــه بین راهور و حوزه معاونت 

حمل و نقل و ترافیک شــهرداری وجود 
دارد و اقداماتی که انجام شده در ۹ ماهه 
ســال جاری نسبت به ســال گذشته در 
حوزه شهری شاهد کاهش ۱4 درصدی 
تصادفات فوتی و 2۱ درصدی تصادفات 
جرهی هستیم که جای تقدیر و قدردانی 
دارد.  نماینده عالی دولت در شهرســتان 
عنــوان کرد: در حوزه جــاده ای و برون 

شهری با همکاری پلیس راه و راهداری 
در محورهای شمالی و شرقی در مجموع 
شاهد کاهش میزان تصادفات 25 درصدی 
هستیم و در تصادفات جرهی نیز حدود 
بندرعباس  باشد.فرماندار  4۰ درصد می 
در پایان گفت: خط کشــی و نصب تابلو 
 و علائــم راهنمایــی و رانندگی اصلاح 
پل هایی که مشــخص نمودیم مرمت و 

بهســازی خیابانها و جــاده ها و نصب 
دوربین و کاهنده های سرعت از مواردی 
هستند که باید توســط ادارات ذی ربط 

انجام شود.

فرماندار بندرعباس خبر داد 

کاهش ۱۴ درصدی تصادفات فوتی در حوزه شهری 

 گروه خبر // معاون فروش و خدمات مشــترکین 
شرکت توزیع نیروی برق استان هرمزگان گفت: 
مصرف برق ســاختمان ها و اماکن اداری به طور 
مستمر حتی پس از ساعات اداری مورد پایش قرار 

می گیرد.
   بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ مهــرداد حاجی زاده 

افزود: کارشناسان این شرکت در ساعات پایانی روز 
مصرف برق و روشنایی ساختمان های دولتی رامورد 
بررسی قرار می دهند که در صورت استفاده بی رویه 
 از روشنایی در ساختمان به مدیر دستگاه تذکر داده 
 مــی شــود. در صورت عــدم رعایت و اســتفاده 
بی مورد از روشنایی، انشعاب آن اداره با هدف مدیریت 
 مصرف برق پس از ساعت اداری و ساعات شب قطع 
مــی شــود.حاجی زاده همچنین گفت: مشــترکین 
 دیماندی که انشــعاب آنها بالای ۳۰ کیلووات است 
می توانند با مشارکت در طرح پاسخگویی بار زمستان 

با این شرکت همکاری نموده و پاداش دریافت کنند. 
به گفتــه وی، در این طرح مشــترکان دیماندی که 
مصــرف خود را در فصل زمســتان مدیریت کنند و 
طبق الگوی مشخص شده برق مصرف کنند از سوی 
شــرکت توزیع نیروی برق هرمزگان مورد تشویق 
 قرار گرفته و پــاداش آنها بر روی قبض برق اعمال 
می شــود.وی به مشــترکین توصیه کرد: باتوجه به 
سرمای هوا و استفاده از بخاری های برقی برای گرم 
کردن منازل، مشــترکین مدیریت لازم را در استفاده 
بخاری داشته باشند. به گفته حاجی زاده، هزینه برق 

 در فصل زمستان حدود ســه برابر تابستان محاسبه 
می شود که مشــترکان برای کاهش هزینه های برق 
مصرفی خود در استفاده از وسایل برقی پرمصرف مانند 
بخاری و آبگرمکن نهایت صرفه جویی را داشته باشند.

 وي خاطر نشان کرد : موثرترین اقدامي که براي عبور 
 موفقیت آمیز از زمستان سال جاري بدون اعمال خاموشي 
مي توان انجام داد صرفه جویي و منطقي تر شــدن 
مصرف مشترکان برق اســت و باید با صرفه جویي 
و بدون آنکه ســطح رفاه خانواده دچار چالش شود 
مدیریت هاي لازم را انجام داد .حاجی زاده تصریح 
کرد : با راهکارهاي ساده مانند استفاده بیشتر از نور 
طبیعي و خاموش کردن لامپ هاي اضافي و استفاده 
 از لــوازم برقی پرمصرف در ســاعات کم باری روز 
مي توانیم به علاوه بر صرفه جویی در هزینه های برق 

مصرفی را هم کاهش دهیم.

معاون خدمات مشترکین شرکت توزیع برق هرمزگان:

مصرف برق ادارات به طور مستمر پایش می شود
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نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد . 
محسن چابک- مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد

حصروراثت
آقای خدابخش میرزاپور فرزند نادعلی بشماره ملی 5869742129 شرح دادخواست به کلاسه 99/25 شعبه سردشت از این شورا درخواست 
گواهی حصروراثت نموده و چنین توضیح داده که فرزندش مرحومه مریم میرزاپور فرزند خدابخش به ملی 5860008880 متولد 1368/06/30 

در تاریخ 1393/12/07 اقامتگاه خویش برحمت ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1- خدابخش میرزاپور فرزند نادعلی به شماره ملی 5869742129.

2- فاطمه میرزاپور فرزند اسحق به شماره ملی 5869742153.
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه 

از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد . 
محسن چابک- مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

آگهی دعوت مجمع عمومی و فوق العاده نوبت دوم
 انجمن صنفی کارگران ساختمانی شهرستان رودان

بدین وسیله به اطلاع اعضای محترم انجمن صنفی کارگران ساختمانی شهرستان رودان می رساند مجمع عمومی عادی و 
فوق العاده روز سه شنبه مورخ ۳۰ /۱۰/ ۱۳۹۹ راس ساعت ۱۸ الی ۲۰ به آدرس بالا شهر - مسجد ولیعصر ) عج( برگزار 

می شود ازکلیه اعضای محترم انجمن مذکور جهت شرکت در مجمع دعوت به عمل می آید.
 دستور جلسه: ۱- گزارش هیئت مدیره ۲-گزارش بازرس ۳- طرح و تصویب بودجه پیشنهادی 

4- انتخاب اعضای اصلی و علی البدل بازرسان. دستور جلسه فوق العاده :۱- تغییر و اصلاح اساسنامه    
  تاریخ نوبت اول : ۹۹/۹/۲۲ -   تاریخ نوبت دوم : 99/10/25  تاریخ نوبت سوم : 99/11/25

از طرف هیئت مدیره انجمن صنفی کارگران ساختمانی شهرستان رودان



3خبری
پنجشنبه 25 دی 1399

30 جمادی الاولی 1442

سال بیستم شماره 3515

مفقودی 

فرماندار بندرعباس : 
بخشداران  از ساخت وساز غیر مجاز جلوگیری کنند

  گروه خبر //جلسه عزیزاله کناری فرماندار بندرعباس با بخشداران 
شهرســتان در محل سالن کنفرانس فرمانداری تشکیل شد.به گزارش 
خبرنــگار دریا، فرماندار بندرعباس در این جلســه اظهار داشــت: 
بخشداران تمام سعی و تلاش خود را برای پیگیری و برطرف نمودن 
مســائل و مشــکلات روســتاها بکار گیرند تا موجب رضایتمندی 
روستائیان عزیز گردد.وی در ادامه گفت: بخشداران باید به حوزه کاری 
خود اشرافیت کامل داشته باشند و از هر گونه فعالیت و اقدامات غیر 
مجاز در زمینه ساخت و ساز جلوگیری بعمل آورند و برای ساماندهی 
حریم راه اقدام کنند.عزیزاله کنــاری در پایان عنوان کرد: نظارت بر 
فعالیت دهیاران و شهرداران در زمینه های مختلف و همچنین نظارت 
بر زیباسازی ورودی های شهرها و روستاها و فعال کردن هیات های 
تطبیق در سطح روستا و پاسخ فوری به مکاتبات از دیگر مواردی است 

که باید بخشداران مدنظر داشته باشند.

دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر هرمزگان :
باید جامعه ای مطالبه گر تربیت کنیم

  گروه خبر // جلســه شــورای امر به معــروف و نهی از منکر با 
حضور مهندس مختار سلحشور، مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان 
هرمزگان؛ حجت الاسلام والمسلمین کریمی، دبیر ستاد امر به معروف 
و نهی از منکر استان؛ حجت الاسلام شهابی، مسئول دفترنمایندگی ولی 
فقیه در جمعیت هلال احمر هرمزگان و اعضای شورای امر به معروف 
و نهی از منکر برگزار شــد.به گزارش خبرنگار دریا ؛ مهندس مختار 
سلحشور در این جلسه ضمن تسلیت ایام فاطمیه و یادو خاطره شهید 
سردار سلیمانی با اشاره به اینکه جوانان و داوطلبان جمعیت هلال احمر 
در مصادیق متعددی از امر به معــروف و نهی از منکر فعالیت دارند، 
اظهار کرد:داوطلبان هلال احمر از ابتدای شیوع ویروس کرونا در زمینه 
مقابله با این بیماری و کنترل مبادی ورودی شــهر فعالیت داشتند.وی 
گفت: اجرای طرح آمران سلامت در زمان اوج بیماری کرونا و تاکید 
بر رعایت پروتکل های بهداشــتی ، تهیه و توزیع بسته های معیشتی 
ویژه متاثرین ویروس کرونا و طرح هوشــمند حاج قاسم سلیمانی با 
همکاری هلال احمر، بســیج و وزارت بهداشت از جمله طرح های 
در حال اجراست.حجت الاسلام والمسلمین کریمی، دبیر ستاد امر به 
معروف و نهی از منکر در این نشست با عرض تسلیت شهادت حضرت 
زهرا )س( ضمن قدردانی از تلاش جمعیت هلال احمر در راســتای 
تحقق و اجرای امربه معروف و نهی از منکر درجامعه اظهار کرد:مساله 
امر به معروف یکی از مهم ترین مصادیق جامعه اسلامی است چنانچه 
اگر همه نسبت به این مساله حساس باشیم از وقوع بسیار از اتفاقات 
و حوادث جلوگیری می شــد.وی اظهار کرد: اجرای امر به معروف و 
نهی از منکر وظیفه همه است و سکوت اختیار کردن خیانت به نظام و 
انقلاب است.حجت الاسلام والمسلمین کریمی در پایان با تاکید بر اینکه 
باید با امکانات و تجربیات خود وارد میدان شویم و جامعه ای مطالبه 
گر تربیت کنیم،خاطرنشان کرد:احیا و اجرای امر به معروف و نهی از 
منکر مسئولیت اجتماعی است و باید این روحیه به جامعه تزریق شود.

فضای هرمزگان از عطر فاطمی آکنده می شود
  گروه خبر //حجت الاســلام قدیری، نماینده ســتاد فاطمیه دفتر 
آیت الله وحید خراســانی در هرمزگان در دیــدار با مدیرکل تبلیغات 
اسلامی هرمزگان گفت :شیوع ویروس کرونا، برگزاری مراسم دینی و 
مذهبی را با مشکلات بسیار زیادی مواجه کرده است اما تمام تلاش ما 
برای برگزاری مراسم ایام فاطمیه در هرمزگان باید بر این اساس باشد 
که علاوه بر رعایت کلیه پروتکل های بهداشتی و حفاظت از سلامت 
مردم، رضایت عمومی از اجرای این برنامه ها ایجاد شــود.به گزارش 
خبرنگار دریا ؛ وی گفت :ما از همکاری کلیه مساجد و حتی مراسم و 
روضه های خانگی حمایت کرده و در راستای هرچه بهتر برگزار شدن 
این برنامه ها به خصوص در ســالروز شهادت خانم فاطمه زهرا)س( 
هرچه در توان داشــته باشــیم به کار می بندیم.حجت الاسلام قدیری 
بیان کرد :استفاده از ظرفیت بانیان و خیران برای سیاه پوش شدن کلیه 
شهرستان های استان و ایجاد توجه بصری و پر کردن فضای شهری از 
عطر فاطمی ضروری است.در عین حال که برای پرشور بودن مراسم 
عزاداری آن بانوی مکرمه تلاش می کنیم، منکر تأثیر کرونا بر شرایط 
موجود نیســتیم و باید گوش به زنگ توصیه های ستاد مقابله با کرونا 
باشیم.حجت الاسلام انصاری راد، مدیرکل تبلیغات اسلامی هرمزگان نیز 
در این دیدار گفت :کلیه ادارات تبلیغات اســلامی شهرستان، مدیران 
و مجموعه های مرتبط با این اداره کل، کانون مداحان اســتان، شورای 
هیئت های مذهبی، انجمن تغذیه خوانی، مجموعه های قرآنی استان و 
در رأس آن ها روحانیون و مبلغین ما در شــبکه تبلیغی هرمزگان در 
راستای همکاری با ستاد برگزاری مراسم ایام فاطمیه آماده به خدمت 
هستند. وی اظهار کرد :از همکاری گروه های جهادی و کلیه تشکل ها 
نیز در برگزاری مراسم و مناسبات ایام فاطمیه استقبال می کنیم. وی بیان 
نمود :شیوع ویروس کرونا شرایط ناپایداری را برای کل کشور و استان 
هرمزگان ایجاد کرده است، از ابتدای شیوع این ویروس منحوس تاکنون 
بیش از ۹7۰ فوتی در هرمزگان داشــته و به مدت طولانی در شرایط 
قرمز بودیم. اکنون سه شهرســتان بندرعباس، حاجی آباد و پارسیان 
در شــرایط زرد و سایر شهرستان ها در شرایط آبی قرار دارند.مراسم 
عزاداری ایام محرم و ســفر در هرمزگان در حالی برگزار شد که این 
استان در شــرایط قرمز قرار داشت. تلاش می کنیم با هماهنگی ستاد 
مقابله با کرونا این مراســم را با رعایت کلیه پروتکل های بهداشتی در 

سراسر استان برگزار کنیم

سرمازدگی سه هزار و 4۰۰ هکتار 
از زمین های کشاورزی هرمزگان 

  گروه خبر // ســرمای شدید هوا به ســه هزار و 4۰۰ هکتار از 
زمین های کشاورزی هرمزگان خســارت وارد کرده است.به گزارش 
خبرنگار دریا ؛  رئیس اداره مدیریت بحران ســازمان جهادکشاورزی 
هرمزگان گفت: سه هزار و 4۰۰ هکتار از زمین های کشاورزی استان 
بین ۳۰ تا 4۰ درصد از ســرما آسیب دیده است.روح الله رمضان پور 
افزود: حدود هزار و 4۰۰ میلیارد ریال خســارت مالی به کشاورزان 
استان وارد شــده است.وی گفت: این خســارت ها در زمین های به 
محصولات کشاورزی از جمله گوجه و بادمجان وارد شده است.رئیس 
اداره مدیریت بحران سازمان جهادکشاورزی هرمزگان گفت: ارزیابی ها 
برای پرداخت خســارت محصولاتی که بیمه هستند انجام شده است.
رمضان پور افزود: متاســفانه بیشتر این محصولات بیمه نیستند. وی 
گفت: برای محصولات کشــاورزی که بیمه نیستند پس از ارزیابی ها 
نتیجه به مدیریت بحران استانداری هرمزگان فرستاده می شود تا پس از 
ارسال به وزرات کشور، اعتباری برای سرمازدگی تصویب شود.رئیس 
اداره مدیریت بحران سازمان جهادکشاورزی هرمزگان گفت: سرمای 
هوا فعلا در اســتان ادامه دارد و کشاورزان همچنان تمهیدات لازم را 
برای جلوگیری از سرمازدگی انجام دهند. رمضان پور افزود: مهمترین 
توصیه تغذیه ای برای محصولات کشاورزی محلول پاشی با اسید های 
آمینه همراه با پتاسیم است.وی گفت: آبیاری زمین ها و استفاده از مه 
پاش از دیگر راهکارهاســت.مدیرکل هواشناسی هرمزگان نیز گفت: 
سرمای هوا در بندرعباس در 4۸ سال اخیر بی سابقه بوده است.سعید 
رنجبر افزود: در این سرمای شدید دمای هوا در شهرستان های بستک 
و حاجی آباد به منفی دو درجه ســانتیگراد ثبت شد.وی گفت: دمای 
هوا در بندرعباس نیز به دو درجه سانتیگراد رسید.مدیرکل هواشناسی 
هرمزگان گفت: سرمای هوا در استان از یک هفته گذشته آغاز شده و 

تا اول بهمن ادامه دارد.

خبر

  

  

  

حصروراثت
خانم طاهره حسن زاده فرزند اسماعیل بشماره ملی 5860055412 دادخواست به کلاسه 99/47 شعبه 
سردشت از این شورا درخواســت گواهی حصروراثت نموده و چنین توضیح داده که پدرش مرحوم 
اســماعیل حسن زاده فرزند دادک به ملی 5869785758 و متولد 1314/09/01 در تاریخ 1399/09/12 

بدرود زندگی گفته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1- طاهره حسن زاده فرزند اسماعیل به شماره ملی 5860055412.

2- زهرا دادشاهی فرزند علی به شماره ملی 5869816335.
3- زینب حسن زاده فرزند اسماعیل به شماره ملی 5860019076.     

4- مهناز حسن زاده فرزند اسماعیل به شماره ملی 5869820251.
5- حسین حسن زاده فرزند اسماعیل به شماره ملی5869819784.        

  6- علی حسن زاده فرزند اسماعیل به شماره ملی 5860077890.
7- فاطمه حسن زاده فرزند اسماعیل به شماره ملی5869967325.    
  8- ابراهیم حسن زاده فرزند اسماعیل به شماره ملی 5869821037.

9- محمد حسن زاده فرزند اسماعیل به شماره ملی 5869821401.
10- احمد حسن زاده فرزند اسماعیل به شماره ملی 3460022329. 

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا 
وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد . 

محسن چابک- مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد

حصروراثت
آقای محمد ذالفقاری فرزند حیدرک بشماره ملی 5869923352 شرح دادخواست به کلاسه 99/21 شعبه 
سردشت از این شورا درخواســت گواهی حصروراثت نموده و چنین توضیح داده که پدرش مرحوم 
حیدرک ذالفقاری فرزند دادعلی به شماره ملی 5869949440 متولد 1307/07/07 در تاریخ 1390/04/24 

بدرود زندگی گفته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1- محمد ذالفقاری فرزند حیدرک  به شماره ملی 5869923352.
2- سکینه ذالفقاری فرزند حیدرک  به شماره ملی 5869923360 .

3- روزک علی زاده فرزند علی  به شماره ملی 5869900123.
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا 

وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد . 
محسن چابک

 مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر به اینکه آقای احمد سفاری لافتی بشماره سند 253443 مالک ششدانگ به استناد دو برگ استشهاد شهود 
گواهی شده در دفتر 60 قشم جهت دریافت سند مالکیت المثنی نوبت اول به این اداره مراجعه کردند و 
مدعی هستند سند مالکیت پلاک 11481 فرعی از 1939 اصلی در قشم  - روستای لافت قطعه یک بخش 
هشت که در اجرای ماده 22 سند مالکیت صادر و تحویل مالک گردیده است که به علت جابجایی مفقود 
گردیده لذا با بررسی دفتر املاک معلوم گردید سند مالکیت ششدانگ عرصه واعیان یک باب خانه تحت 
پلاک 11481/1939- اصلی به نام آقای احمد ســفاری لافتی فرزند محمد به شماره ملی 3459832592 
صادره از قشم ثبت وسند مالکیت صادر گردیده است .  لذا به استناد ماده 120 آئین نامه قانون ثبت و تبصره 

ذیل آن مراتب یک نوبت آگهی و متذکر می گردد هر کس نسبت به ملک مورد آگهی معامله ای انجام داده و یا مدعی وجود سند 
مالکیت نزد خود می باشد بایستی ظرف مدت ده روز ازتاریخ انتشار این آگهی اعتراض کتبی خود را به پیوست اصل سند مالکیت یا 
سند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر یا وصول اعتراض بدون سند 

مالکیت یا سند معامله رسمی نسبت به صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم آن به متقاضی اقدام خواهد شد .99/225 م /الف
 تاریخ انتشار : 1399/10/25

محمد آرامش -  مدیر واحد ثبتی اداره ثبت ملک قشم

معماری برکه در شهر بندرخمیر و چگونگی ساخت این سازه 

گروه گزارش//  معماری بناهای عام المنفعه در 
جنوب ایران در نوع خود جالب توجه است. 

  ســازه های آبی در مناطق خلیج فارس در بستر 
زمان از نگاه معماری و غیره تغییرات زیادی به خود 
دیده اند. در بخش های پیشــین نوشتار در ارتباط 
با معماری برکه در شــهر بندرخمیر و چگونگی 
ســاخت این ســازه آبی به برخی از بخش های 
ساخت برکه از ابتدای شروع کار ساخت آن پرداخته 
شــد. اما یک برکه شامل اجزای متعددی است که 
معماران سنتی بندرخمیر با تجریه ای که به دست 
 آورده بودند، هر بخش برکه را متناسب با حجم و 
مقیاس سقف و گودی آن می ساختند. با وجود این 
برکه ها در بندرخمیر همانند سایر مناطق می بایست 
در مسیر آب ساخته شــوند، همچنین برکه ها در 
بهترین نقطه دشت ساخته می شوند، تا آب با کمترین 
گل و لای و کمترین ممانعت وارد برکه گردد. در غیر 
این صورت با ســد و بندهای خاکی آب را به برکه 
هدایت می کنند. به منظور تمیز شدن آب برکه ها در 
بعضی نقاط، رسوب گیر پیش از ورود آب به برکه 
ایجاد می گردد. از آن جا که مقداری رسوب در هر 
بارندگی وارد برکه می شود، لایروبی آن بعد از چند 
ســال امری طبیعی است که در گذشته با همکاری 
و همیاری اهالی بندرخمیر در یک روز مشــخص 
انجام می گرفت. گاها پاک کردن یک برکه از گل 
و لای ممکن بود چندین روز طول بکشد. معمولا 
کدخدای بندرخمیر اعلام می نمود که در کدام روز، 
پاکسازی کدام برکه آغاز گردد. بهترین فصل برای 
پاکسازی برکه ها اواخر تابســتان و اوایل فصول 
بارش باران بود. افراد محلی در بندرخمیر نیز چون 
آب آشامیدنی شان بیشتر از برکه تامین می گردید و 
با توجه به روحیه همکاری که داشتند، در پاکسازی 
برکه ها پیشقدم می شدند. مدیریت کارها با کدخدا 
بوده است. برکه ها در نواحی کوهستانی بندرخمیر  
را نیز به گونه ای می ســازند تا آب تمیز وارد برکه 
شود و در مسیر دره یا سیل نباشد که باعث تخریب 
برکه گردد. این نوشتار که با حمایت های فرهنگی 
شورای اسلامی شهر بندرخمیر و شهردار پر تلاش و 
فرهنگ دوست این شهر جناب آقای مهندس جواد 
محمودی به رشــته تحریر در می آید، در نظر دارد 
به گوشه های دیگری از چگونگی ساخت برکه در 
شهر بندرخمیر و نقش معماران سنتی این شهر در 
ایجاد این سازه آبی بپردازد و نشان دهد که این سازه 
آبی چه اجزای اصلی و جنبی دارد و چگونه ساخته 
می شود و در بستر زمان چه تغییراتی در معماری 
برکه ها به وجود آمده اســت. در یک برکه مصالح 
ساختمانی متعددی به کار می رود. مصالح ساختمانی 

سقف برکه عبارت است از سنگ و گچ، سنگ را از 
 قبل تراشــیده و معمولا به صورت طولی شکل در 
 می آورند. قبل از اســتفاده از آن به مدت چند روز 
سنگ ها را در آب خیس می کنند که بیشتر در مورد 
آبگیری به کار می رود. هر چه کار سقف بالاتر می 
رود، کار بنا و کارگران برای رساندن سنگ و گچ و 
تطابق بین آن ها مشکل تر می گردد. از آن جایی 
که گچ خیلی زود سخت می گردد و سرعت عمل 
در رساندن و دست به دست گردن گچ حرف اول 
را می زند و با قرار دادن زایده بزرگی از گچ که  کار 
پلکان را انجام می دهد در قسمت بیرونی سقف کار 
انتقال سنگ و گچ به سقف برکه صورت می گیرد. با 
توجه مشکل کار بناها از کارگران ماهرتر، جوانتر و 
سبک وزن تر با حقوق کمی بالاتر استفاده می کنند. 
پس از تمام شــدن سقف برکه و قرار دادن کلاهک 
در ســقف آن که در حال حاضر کلاهک هایی با 
معماری متفاوت می سازند، کار سفید کاری سقف 
برکه از بالا به پایین صورت می گیرد و زایده های 
پلکانی به ترتیب از بالا به پایین کنده می شود و چه 
بسا در هنگام ســقف گیری برکه اسباب و وسایل 
بنایی اعم از ماله، سطل، سنگ و گچ به داخل برکه و 
یا بیرون از برکه پرتاب شود. به همین دلیل در هنگام 
سقف گیری برکه می بایست گودال برکه پر از آب 
 باشد تا در صورت سقوط سنگ از بالا به پایین، به 

کف برکه صدمه ای وارد نشود. ممکن است در هنگام 
سقف گیری کارگری نیز به درون برکه سقوط کند. 
کلاهک برکه نیز به این خاطر است که بر اثر بارندگی 
آب در سقف برکه گیر نکند و باعث تخریب برکه 
نشود.) محمد حسن نیا، مشاهدات میدانی، ۱۳۹۸( 
لازم به ذکر اســت که گرفتن سقف برکه بلافاصله 
پس از سیمانی کردن کف و دیواره ای برکه تا سطح 
زمین صورت نمی گیرد. ممکن است یکسال پس  
از اتمام کار کــف و دیوارهای برکه و بارش باران 
و آب گیر شــدن برکه و اطمینان از آب بندی برکه 
صورت پذیرد. در گذشــته انتقال آب به برکه های 
تازه تاسیس به کمک اسباب و وسایل اولیه و آب 

باران صورت می گرفت و در حال حاضر تانکرها 
این کار را انجام می دهند. ساختن یک برکه از ابتدا 
تا انتها کار بســیار زمانبری است و تعمیر آن نیز 
مشــکلات خاص خود را دارد. چه بسا بانی اولیه 
و خیــر برکه وفات کند، افراد دیگری به عنوان امر 
خیریه به کار تعمیر برکه بپردازند. مشکل دیگر این 
است که ســقف برکه های بزرگ به مرور ایام در 
درون برکه می ریزد که کار برای اســتفاده کنندگان 
 برکه مشــکل می کند. به همیــن دلیل نیز معمولا 
برکه هایی با مساحت زیاد را بدون سقف می سازند. 
گاها هم برای برکه بزرگ نیم سقف می سازند. برکه 
دارای اجزاء و تاسیسات متعدد هستند و هر بخش 
از برکه کارآیی خاص خــود را دارند. همواره می 
بایست بین اجزاء اصلی و جنبی برکه تناسب وجود 
داشته باشد و عدم توازن بین بخش های متعدد برکه 
ممکن است باعث شکستگی، عمرکوتاه و غیره در 
این سازه آبی گردد. اجزاء جنبی و اصلی این سازه 
آبی عبارتند از: ا- دریچه ها: معمولا تمام آب انبارها 
چهار دریچه در اطراف دارند که به صورت دو به دو 
روبروی همدیگر قرار دارند. معمولا این دریچه های 
ورودی و خروجی آب که رو در روی همدیگر قرار 
دارند، در اندازه های 5۰ سانتیمتر در 5۰ سانتی متر 
ســاخته می شوند که  به نسبت بزرگی آب انبارها 
حداکثر این دریچه به 7۰ ســانتیمتر نیز می رسد. 
دریچــه ورودی به ممر یا منطقه ورود آب به برکه 

متصل است. در صورتی که دریچه خروجی کمی 
پایین تر از دریچه ورودی در حدود ده تا بیســت 
سانتیمتر ساخته می شوند، تا آب اضافی بتواند از 
این دریچه ها سر ریز نماید. دریچه های برداشت 
آب بستگی به بزرگی و کوچکی برکه دارد، برخی 
برکه ها چهار دریچه و برخی دیگر دو دریچه دارند 
و ایــن دریچه ها اندازه ای در حــدود 7۰ در ۹۰ 
سانتیمتر دارند و در چهار سمت اصلی جغرافیایی 
قرار گرفتند.2- بادگیر: تعداد کمی از برکه های شهر 
بندرخمیر در دوران جدید دارای بادگیر می باشند 
و در گذشته هم به ندرت بادگیر بر برکه های شهر 
بندرخمیر وجود داشته است. بادگیر باعث خنگی 
آب برکه می گــردد. در مجموع دریچه ها در برکه 
نقش بادگیــر را هم ایفا می کنند و چون دریچه ها 
چهار طرف برکه هســتند، باد از هر سمت که بوزد، 
وارد محوطه و سقف برکه گردیده و باعث خنکی آب 
می گردد. ۳- حوضچه ی رسوب گیر: این حوضچه 
عبارت است از گودالی که در نزدیکی برکه و در مسیر 
 ورود آب حفر شــده است تا مواد معلق در آب آن 
ته نشین شود، این گودال را که برکه بند نیز می گویند، 
از این گودال در زمان ساختن برکه به عنوان مخزن 
آب برای کار بنایی برکه نیز استفاده می شود و هرچه 
 برکه بزرگتر باشــد، برکه بند آن نیز بزرگتر ساخته 
می شود. در زمان ساخت برکه از این گودال کوچک 
برای تمیز کردن وسایل بنایی و استحمام کارگران نیز 

اســتفاده می شد. این حوضچه را به صورت موقت 
 سیمانی و یا ســاروجی می کردند. در بسیاری از
  برکه های کنونی برکه بند وجود ندارد چون تانکرهای 
آب در زمان ســاخت برکه، به صورت کرایه ای از 
 صبح تا شب می ایستند. 4- پاکنه ها: پاکنه ها در واقع
 پلکان های دسترسی سطح روی زمین برکه با کف 
برکه می باشــد از سنگ هایی که در زمان ساخت 
دیوار برکه در یک سمت دریچه به صورت دو ستون 
با فاصله از همدیگر ســاخته می شوند. برکه هایی 
که پاکنه ندارند همیشه برکه هایی خطرناکی از طرف 
مردم محسوب می گردند و اگر انسان و یا هر شی 
دیگری در آب سقوط کند و فردی نباشد او را نجات 
دهد، ممکن است باعث مرگ آن فرد گردد. معمولا 
برکه های خیلی بزرگ پاکنه های بزرگتری داشته و 
در برخی از موارد پاکنه ندارند، شاید یکی از دلایل 
نداشتن پاکنه در برکه های بزرگ این است که چون 
پاکنه هــا در دیوارهای برکه قرار می گیرند، امکان 
نشــت آب در جداره افزایش پیدا می کند. استفاده 
از آب برکه های بدون پاکنه هم برای رهگذران کار 
بسیار سختی است. برخی از برکه ها نیز ابتدا دارای 
پاکنه بوده، ولی در بستر زمان پاکنه های خود را از 
دســت می دهند. پاکنه در اثر برخورد اشیا به مرور 
زمان شکسته می شود. برکه دارای اجزای دیگری 
نیز می باشد که در بخش آتی نوشتار به آن پرداخته 

می شود.  

دکترمحمد حسن نیا / دریا
@ gmail.comM.hassannia1354
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آگهی دعوت از بستانکاران - نوبت دوم

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده

در اجرای ماده ۲۲5 قانون تجارت از کلیه بستانکاران احتمالی شرکت  تعاونی مصرف مرزنشینان 
حوزه جزیره قشم ) در حال تصفیه( به شماره ثبت ۱۰۸۱ و شناسه ملی ۱۰۸6۱5۰6۱7۸ که 
آگهی انحلال آن در روزنامه رسمی به شماره ۲۱۰5 مورخه ۹۹/6/۲6 ثبت گردیده دعوت 
به عمل می آورد تا ظرف مدت حداکثر 6 ماه ازتاریخ درج اولین نوبت آگهی با ارائه مدارک 
متبنه ادعای خود به محل تصفیه شرکت واقع در قشم - خیابان ولیعصر - جنب اداره پست - 

ساختمان مرزنشینان - طبقه اول - واحد ۱ مراجعه نمایند .
بدیهی است که شرکت درمورد هر گونه ادعای احتمالی که خارج از مهلت فوق به شرکت 

منعکس گردد مسئولیتی نخواهد داشت .

مدیر تصفیه - محمد دوشابی 

میناب  شهرستان  کشاورزی  بخش  توسعه  از  حمایت  صندوق  شرکت  سهام  صاحبان  کلیه  اطلاع   به 
) سهامی خاص ( می رساند که جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده شرکت مذکور به ترتیب راس 
9 صبح  روز چهارشنبه مورخ 1399/11/08 در محل مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان میناب برگزار 
می گردد  . بدینوسیله از کلیه سهامداران و نمایندگان قانونی صاحبان سهام دعوت بعمل  می آید  با در 
دست داشتن  معرفی نامه از تشکل خود و افراد حقیقی با در دست داشتن کارت شناسایی معتبر در روز و 

ساعت مقرر در محل مذکور حضور بهم رسانند.
دستورات جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده

۱( قرائت گزارش هیئت مدیره شرکت در خصوص عملکرد  شرکت
۲ ( ارائه گزارشی از پیگیری های انجام شده در خصوص مصوبات مجامع قبلی

۳( بررسی و تصویب اصلاحیه بودجه سال مالی منتهی به پایان آذرماه سال ۱۳۹۹ 
4( بررسی وتصویب بودجه پیشنهادی هیئت مدیره شرکت برای سال مالی منتهی به پایان آذرماه سال ۱4۰۰

ضمناً گزارش بودجه اصلاحی سال جاری و بودجه پیشنهادی سال آینده جهت ارائه به سهامداران محترم 
در دفتر صندوق آماده می باشد .

شرکت  تعاونی مصرف مرزنشینان حوزه جزیره قشم ) در حال تصفیه( به شماره ثبت 1081 و شناسه ملی 10861506178

شرکت  صندوق حمایت از توسعه بخش کشاورزی شهرستان میناب ) سهامی خاص( ثبت شده  به شماره 2048 و شناسه ملی 14008914800 
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تاریخ انتشار آگهی : 99/10/25هیئت مدیره شرکت
قوه قضائیه 

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

افــراد محلــی در بندرخمیــر 
نیز چون آب آشــامیدنی شان 
بیشتر از برکه تامین می گردید 
و با توجه به روحیه همکاری که 
داشتند، در پاکسازی برکه ها 

پیشقدم می شدند
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گروه خبر// وزیــر ارتباطات و فناوری 
اطاعــات گفت: تمام نقاط قشــم از 
 )g فور.جــی.)۴  اینترنت  پوشــش 
بهره مند و آنتن دهی تلفن همراه در این 

جزیره تقویت می شود. 
  محمدجواد آذری جهرمــی در دیدار با 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم با وی 
افزود: مشــکلات ارتباطی در روستاهای 
غرب جزیره قشم با جدیت دنبال می شود.

وی ادامه داد: نقاط کور جزیره شناســایی 
 و جهت رفع مشــکلات این حــوزه اقدام 

می شود. در این دیدار همچنین تهیه طرحی 
در قالب مســوولیت اجتماعــی در حوزه 
زیرساخت های ارتباطی برای جذب بودجه 
Uso اپراتورها توسط سازمان منطقه آزاد 
قشم از دیگر محورهای گفتگو در جلسه 

مذکور بود.
  با تصویب و اجــرای طرح فوق، تمامی 
 g 4 نقــاط محــروم جزیره از پوشــش
بهره مند شــده و  خدمات خواهند گرفت.

شهریورماه امســال طرح  مسیر دوم فیبر 
نوری دریایی برای جزایر کیش، قشــم و 

خارک به طول ۱۸۹ کیلومتر و با هزینه ای 
افزون  بر ۳7۶ میلیارد ریال اجرا شد.جزیره 
قشم با مساحت یک هزار و 5۰۰ کیلومتر 
در ســال های ۱۳۶۹ و ۱۳7۰ بــا تصمیم 
دولت به 2 بخش منطقه آزاد با مســاحت 
۳۰۰ کیلومتر و منطقه ویــژه اقتصادی با 
مســاحت یکهزار و 2۰۰ کیلومتر تقسیم 
شــد.پیوند اقتصاد ملی به اقتصاد جهانی، 
انتقال تکنولوژی پیشرفته به منطقه، جذب 
سرمایه های خارجی، تربیت نیروی انسانی 
ماهر و متخصــص و افزایش صادرات و 

کسب در آمدهای ارزی از جمله هدف های 
ایجاد منطقه آزاد قشــم است.به گزارش 
ایرنا ؛ شهرستان قشــم شامل جزیره های 
قشــم، هنگام و لارک بــا ۱5۰ هزار نفر 
جمعیت از تنگه هرمز به موازات سواحل 
اســتان هرمزگان به طول ۱5۰ کیلومتر و 
 عرض میانگیــن ۱۱ کیلومتر در آب های 

خلیج فارس گسترده شده است.

وزیر ارتباطات:

 اینترنت فور.جی )g 4( در قشم فعال می شود

گروه خبــر // مدیر آموزش و پرورش قشــم گفت: 
مدارس ابتدایی برای دانش آموزان پایه اول و دوم از اول 
بهمن ماه دراین شهرستان بازگشایی و آموزش آن ها 

حضوری می شود. 
   بهرام پور اشرف در جمع خبرنگاران گفت: ۶ هزار و 24۹ 
دانش آموز در پایه های اول و دوم در قشــم شامل این نوع 
آموزش می شوند.وی ادامه داد: برای این دانش آموزان 7۹ 
مدرسه ابتدایی بازگشایی شده و معلم ها با حضور فیزیکی 
برای انتقال بهتر مفاهیم درسی تلاش می کنند.مدیر آموزش 

و پرورش قشم تصریح کرد: بازگشایی مدارس با رعایت 
کامل دســتورالعمل های بهداشــتی و تقسیم بندی حضور 
دانش آموزان در ســاعت های مختلف انجام می شود.وی 
اظهار کرد: بازگشایی این مدارس بر اساس تصمیم اداره کل 
آموزش و پرورش اســتان هرمزگان در مناطق با موقعیت 
رنگ زرد و آبی بیماری کرونا اجرایی شده است.پوراشرف 
افزود: تمام مدارس با جمعیت حداکثر 5۰ دانش آموز نیز 
در این شهرها از ابتدای بهمن  بازگشایی می شوند.وی ادامه 
داد: هنرستان های فنی حرفه ای و کار و دانش باید مهارت 

کارورزی را برای 2 خوشــه درس های شایستگی فنی و 
استاندارد آموزش با حداکثر ۱۰ هنرجو حضوری برگزار 

کنند.
  به گزارش ایرنا ؛ مدیر آموزش و پرورش قشــم تصریح 
کرد: مدیران مدارس موظفند با تصمیم شــورای مدرسه و 
بر اســاس مصوبات این شورا، زمینه حضور دانش آموزان 
را برای حضور در کلاس های درس فراهم کنند.ســه هزار 
و ۱7۹ دانش آموز قشــمی در پایه اول و سه هزار و 7۰ 

دانش آموز نیز در پایه دوم مشغول تحصیل هستند.

مدارس برای پایه های اول و دوم ابتدایی در قشم بازگشایی می شود

) اطلاعیه (

شرکت تعاونی نیک داران کیمیا هرمزگان

قابل توجه اعضاي محترم شرکت تعاوني غرفه داران و اشخاص حقیقي و  حقوقي که درخواست مشارکت در فاز 
دوم احداث پروژه این شرکت تعاوني نموده اند ،  بدینوسیله اعلام مي گردد تا مورخ دهم بهمن ماه۱۳۹۹فرصت 
خواهند داشت که جهت تکمیل فرم )واجد شرایط ( وتعیین تکلیف درخواست خود ، به دفتر تعاوني واقع در بلوار 
راه آهن پشت جایگاه سوخت ترنج بلوار شهداي اصناف مجتمع بنکداران غرفه C ۳5 مراجعه نمایند . در غیر این 

صورت این شرکت تعاوني هیچگونه تعهدي در قبال درخواست متقاضی نخواهد داشت .

 گروه خبر //  نماینده ولی فقیه در اســتان 
هرمزگان با تاکید بر اینکه ظرفیت های استان 
برای تبدیل شدن به قطب فولاد کشور بسیار 
بالا است، گفت: صنایع مستقر در استان با 
توجه به وضعیت نامطلوب فقر در هرمزگان، 

سیاست های کاهش فقر را دنبال کنند. 
   حجت الاســلام محمد عبادی زاده در بازدید 
از مجتمع فولاد هرمزگان، اظهارکرد: بیش از ۸۰ 
درصد شهرهای توســعه یافته در کنار سواحل 
قرار دارند، ظرفیت آب و سواحل ظرفیت بسیار 
ارزشمندی است که در بخش های مختلف می تواند 
زمینه های پیشرفت و آبادانی کشور را فراهم کند. 
وی افزود: خوشبختانه استان هرمزگان با ۱2۰۰ 
کیلومتر ساحل به جز جزایر، ظرفیت بسیار بالایی 

را دارد اما متاســفانه یک نگاه خوبی در بخش 
سیاســت های کلان وجود ندارد و شاهد هستیم 
سیاســت گریز و فرار از سواحل در دستور کار 
سیاستمداران قرار دارد.نماینده ولی فقیه در استان 
هرمزگان تصریح کرد: توجه و تاکید رهبر معظم 
انقلاب به توسعه سواحل مکران به این دلیل است 
که ایشان می خواهند مسیر اشتباهی که در گذشته 
تاریخ ما اتفاق افتاده تصحیح شود.وی بیان کرد: 
کشورهای استعمارگر در گذشته هم خواهان این 
بودند که نگاه به سواحل در کشور وجود نداشته 
باشد چون می دانستند که اگر این نگاه ایجاد شود 
به روند رشد و بالندگی کشور کمک خواهد کرد.

نماینده ولی فقیه در اســتان هرمزگان ادامه داد: 
تسهیل صادرات، استفاده از ظرفیت ها، دسترسی 
به راه های بین المللــی از طریق آب های آزاد و 
بین المللی در صادرات و واردات می توانســت 
موثر باشــد، به همین دلیل اســتعمارگران دلیل 
موافق این عملکرد در کشور نبودند.عبادی زاده 

با بیان اینکه در گسترش صنایع سنگین استفاده 
از ظرفیت بخش خصوصی اهمیت دارد، گفت: در 
بخش تولید که مهمترین رکن کشور است و توزیع 
برای ارتقا و توسعه کشور طبق تجارب کشورهای 
توســعه یافته در بخش اقتصادی باید از ظرفیت 
بخش خصوصی استفاده کرد.وی گفت: تکیه بر 
بخش خصوصی استفاده از ظرفیت آن سالم ترین 
نوع ســرمایه گذاری و تولید در عرصه اقتصادی 
است.نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان عنوان 
کرد: بخش خصوصی خودشــان ضامن سلامتی 
کادرشان هستند اما در بخش دولتی ما شاهد فساد 
و رانت هستیم. حجت الاسلام عبادی زاده افزود: 
در دو دهه  اخیر پس از انقلاب اکثر مسئولان ما 
درسیاست گذاری هایشان مسئله بخش خصوصی 
و ســرمایه گذاری خصوصــی و کوچک کردن 
بخش دولتی، شعارهای زیادی دادند که متاسفانه 
عملی نشده است. وی با بیان اینکه اراده لازم در 
میان مســئولان ما در این زمینه کم است، گفت: 

هر زمان گزارشــی از مجموعه صنایع و حضور 
بخش خصوصی مشاهده کنم امیدواری ام نسبت 
به اون صنعت بیشتر می شود اما هر جایی که در 
دست دولت است مشــکلاتش به مراتب بیشتر 
است.نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان تصریح 
کرد: ظرفیت های هرمزگان حاکی از آن است که 
هرمزگان باید در آینده تبدیل به قطب فولاد کشور 
شــود.عبادی زاده افزود: به جز فولاد هرمزگان 
سرمایه گذاری های دیگری نیز در بخش صنعت 
در هرمزگان درحال انجام است که از جمله آن ها 
فولاد کاوه و مجموعه های دیگر است که رقابت 
جدی در عرصه های تولید و اشتغال زایی ایجاد 

خواهد شد.
  وی عنوان کرد: همیشه در طول تاریخ مجموعه 
مناطقی که فعالیت های اقتصادی انجام شــود، 
این فعالیت ها به منافع مــردم گره خورده و این 
دو محور باید باهم داد و ســتد و ارتباط داشته 
باشــند، زیرا مردم هر منطقه می توانند هم عامل 

توسعه و هم مانع توسعه شوند .نماینده ولی فقیه 
در اســتان هرمزگان بیان کرد: در فلسفه توسعه 
همیشــه آبادانی هر منطقه به دست کسانی بوده 
که از بیرون مهاجرت کرده اند، اما معمولا کسانی 
کــه در آن منطقه حضور دارند این تفکر را دارند 
که این مهاجرین برای آن ها مشکل ایجاد می کنند 
ولی اگر احســاس کنند این صنعتی که مهاجرین 
آورده انــد و آبادانی را به همراه دارند خود آن ها 
حامی می شوند .حجت الاسلام والمسلمین محمد 
عبادی زاده با اشــاره به مشکلات معیشتی مردم 
هرمــزگان بیان کرد: اســتان هرمزگان به لحاظ 
ضریب فقر جزء چهار استان با بالاترین و بدترین 
وضعیت است، وضعیت معیشــتی و نرخ تورم، 
مســکن مردم هرمزگان در وضعیت نامطلوبی 
است.وی عنوان کرد: هرمقداری که فعالیت های 
اقتصادی و فعــالان به بهبود این وضعیت کمک 
کنند، این باعث امیدبخشــی مردم به آن صنعت 
می شود و به این مسئله پی خواهند برد که حضور 
صنعــت تنها به معنای گرانی آن شــهر و ایجاد 
خطرات سلامتی نیست بلکه توسعه و اشتغال را 
ایجــاد می کند و مردم هم می توانند از آن صنعت 
بهره ببرند.نماینده ولی فقیه در اســتان هرمزگان 
گفت: در بحث کرونا، فولاد هرمزگان کمک های 

ارزشمندی کرد و امیدواریم در مباحث اجتماعی 
نیز صنعت فولاد حضور پیدا کند و این امیدواری 

را مردم در سفره های خود ببیند.
  عبادی زاده افزود: طبق آمار رســمی اســتان 
هرمزگان به لحاظ سطح بیکاری چهارمین استان 
اســت، این درحالی است که استان هرمزگان به 
لحاظ برخورداری از صنعت جزء چند استان برتر 
کشور است، به هر میزانی که صنعت به رفع معضل 
بیکاری کمک کند تعامل دو سویه صنعت و مردم، 
مــردم را امیدوارتر خواهد کرد.وی در ادامه بیان 
کرد: هرمقداری که مردم احســاس کنند که یک 
صنعت و فعالیت اقتصادی در اســتان منافعش 
در بحث بالابردن ســطح دانش، ایجاد اشتغال، 
مســئولیت های اجتماعی و رشد فکری و علمی 
جوانان تاثیر گذار اســت، خــود مردم حامی و 
پشتیبان خواهند شد.به گزارش  تسنیم ، نماینده 
ولی فقیه در اســتان هرمزگان با بیان اینکه اگر 
در حــوزه صنعت حمایت نکنیم ملت و خداوند 
از ما گذشت نخواهند کرد، خاطرنشان کرد:جزء 
تکالیف خود می دانم که هرنوع حمایتی در حوزه 
فعالیت های تولید، اقتصاد و فعالیت  هایی که بتواند 
مولد باشد و چرخه اقتصاد را سریعتر بچرخاند و 

شتاب را بیشتر کند حامی و پشتیبان هستم .

 نماینده ولی فقیه در هرمزگان:

هرمزگان می تواند به قطب فولاد کشور تبدیل شود 

گروه خبر // استاندار هرمزگان گفت: طی هفته آینده تیمی 
از  سوی قرارگاه خاتم الانبیاء )ص( با هدف بازدید میدانی از 
بخش های مختلف و ظرفیت سنجی برای مشارکت و سرمایه 

گذاری در برخی پروژه ها به هرمزگان سفر خواهد کرد.
  به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر فریدون همتی استاندار هرمزگان 

با سردار سعید محمد فرمانده قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء )ص( 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در خصوص استفاده از ظرفیت این 
نهاد برای اجرای چند پروژه مهم در هرمزگان دیدار و گفت وگو کرد.

استاندار هرمزگان در این دیدار با اشاره به ضرورت احداث سد در 
برخی مناطق استان برای مهار آب های سطحی، گفت: سد گابریک 

با ظرفیت ذخیره سازی 27۰ میلیون متر مکعب در 75کیلومتری 
شرق جاســک، با هدف تأمین آب کشاورزی در حال اجراست.

وی همچنین احداث سد بر روی رودخانه جاماش را در تقویت 
دشت  قلعه قاضی و تخت مهم ارزیابی کرد و گفت: با احداث این 
سد، فرصت مناسبی نیز برای تأمین مصارف صنعتی ایجاد می شود.

همتی با بیان اینکه احداث ســد شریفی در شهرستان بشاگرد از 
جمله طرح های در دست مطالعه در هرمزگان است، تصریح کرد: 
ایجاد اشتغال در بشاگرد، کمک به بهبود سفره های زیرزمینی و 
احیای دشت کریان از جمله مزیت های احداث سد در رودخانه 
 شریفی شهرستان بشاگرد خواهد بود.استاندار هرمزگان با تأکید 

 بر اســتفاده از ظرفیت هــای موجود در قرارگاه ســازندگی 
خاتم الانبیاء )ص( به منظور ایجاد زیرســاخت و مشارکت در 
احــداث بزرگترین مجموعه پرورش میگوی کشــور در غرب 
هرمزگان، گفت: مزارع پرورش میگو با هدف افزایش اشــتغال 
برای جوانان و پایداری نظام اقتصادی در برابر تهاجم دشــمن 
ایجاد می شود که سهم بســزایی در تولید و ارزآوری نیز دارد.

 همتی تصریح کرد: طــی هفته آینده تیمی از  ســوی قرارگاه 
خاتم الانبیاء )ص( با هدف بازدید میدانی از بخش های مختلف 
 و ظرفیت ســنجی برای مشارکت و ســرمایه گذاری در برخی 

پروژه ها به هرمزگان سفر خواهد کرد.

در دیدار استاندار هرمزگان با فرمانده قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء )ص( مطرح شد؛

مشارکت قرارگاه خاتم الانبیاء )ص( برای احداث سد در شرق هرمزگان

گروه خبر // معــاون فنی اداره کل حفاظت 
محیط زیست هرمزگان به از بین رفتن حدود 
۲۵ درصد از جنگل های حرا در جزیره قشم 
به منظور ایجاد ســایت های پرورش میگو 

واکنش نشان داد. 
   میثم قاســمی، معاون فنــی اداره کل حفاظت 
محیط زیست هرمزگان گفت:صحبت های مطرح 
شده در خصوص از بین بردن حدود 25 درصد از 
جنگل های حرا در جزیره جزیره قشم به منظور 
ایجاد ســایت های پرورش میگو صحت ندارد.
قاسمی افزود: اکثر ســایت های پرورش میگو 
در جزیره قشم در حاشیه جنگل های حرا قرار 
ندارند.او گفت: البته جنگل ها حرا علاوه بر اینکه 
به صورت خودرو تکثیر می شــوند، به صورت 
دستی هم کاشته می شوند و شاید در قسمتی از 

جزیره که جنگل حرای دستی کاشته شده است، 
برای انجام پروژه هایی از جمله سایت پرورش 
میگو قســمتی از آن تخریب شده باشد که البته 
این موضوع هم بعید به نظر می رسد و گزارشی 
در این زمینه دریافت نشــده اســت.معاون فنی 
اداره کل حفاظت محیط زیست هرمزگان افزود: 
بخشــی از جنگل های حرا هم در نوار ساحلی 
استان بوشهر قرار دارند و شاید این موضوع در 
آن استان اتفاق افتاده باشد.قاسمی با بیان اینکه 
علت اصلی خشک شــدن جنگل های حرا در 
سواحل اســتان هرمزگان قاچاق سوخت است، 

افزود: متاســفانه قاچاقچیان با ریختن سوخت 
در دریا باعث خسارت به محیط زیست دریایی 
و از جمله نابودی جنگل های حرا می شــوند. 
معاون فنــی اداره کل حفاظت محیط زیســت 
هرمزگان، کنترل چرای شترها، نظارت بر تردد 
قایق های گردشگری، کاهش قاچاق سوخت و 
آلودگی هــای نفتی را از عوامل مهم در حفاظت 
از جنگل های حرا عنوان کرد.قاســمی اجرای 
طرح مدیریت زیست بومی با مشارکت نهاد های 
مشــترک المنافع از جمله منابع طبیعی ، شیلات 
و جهاد کشــاورزی را برای آموزش بومیان در 

توسعه و حفاظت از جنگل های حرا بسیار موثر 
دانســت.او  افزود: مردم بومی ساکن حاشیه این 
جنگل ها از سرشاخه های حرا به عنوان علوفه و 
خوراک دام های خود استفاده می کنند که در حال 
انجام یک طرح پژوهشی برای بررسی و کنترل 
میزان مجاز استفاده از سرشاخه های درختان حرا 

برای حفظ این جنگل ها هستیم.
  معاون فنی اداره کل حفاظت محیط زیســت 
هرمزگان گفــت: هرمزگان بــا دارا بودن 2۱ 
هزار هکتار مساحت رویشگاه جنگلی مانگرو، 
رتبه نخســت جنگل هــای حرا در کشــور را 

دارد.قاســمی افــزود: این جنگل هــا همواره 
بر تامین معیشــت پایدار جامعــه بومی منطقه 
نقش اساســی داشــته که می طلبــد تمهیداتی 
فراهم شــود تا مردم محلی با ارائه آموزش  از 
 ســوی نهادهای مختلف حافظــان اصلی این 
جنگل ها باشند.او گفت:تردد شناور های سنگین 
در خور ها، قاچاق سوخت، قطع سرشاخه های 
حرا، بســتن آب راهه ها در ارتفاعات با احداث 
ســد های بزرگ و کوچک، چرای بی رویه شتر 
و سایر حیوانات در این جنگل ها از عوامل مهم 
تهدید جنگل های مانگرو است.به گزارش باشگاه 

خبرنگاران جوان ؛ معاون فنی اداره کل حفاظت 
محیط زیست هرمزگان افزود: آلودگی ناشی از 
تخلیه سوخت قاچاق و تخلیه پساب حوضچه 
تکثیر و پرورش میگو، دفع غیراصولی زباله های 
شــهری و روستایی، تخلیه زباله و پساب لنج ها 
و شناور ها، آلودگی ناشی از فاضلاب )فاضلاب 
شــهری و صنعتی( از دیگــر  عوامل آلودگی 
و خشــک شــدن جنگل های حرا در سواحل 
خصوصا در شرق هرمزگان است.جنگل های حرا 
در سواحل جنوبی ایران زیستگاه انواع گوناگون 
آبزیان، پرندگان و دوزیستان است.از شگفتی این 
درختان رشــد و نمو در آب های شور است که 
به هنگام پایین رفتن آب )جزر( درختان سرسبز 
پیــدا و به هنگام بالا آمدن آب )مد( درختان در 

آب پنهان می شوند.

نابودی جنگل های حرا برای ایجاد سایت های پرورش میگو، شایعه یا واقعیت؟ 


